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§ 23 Dnr 2024-00055  

Upprop  

 

Sammanfattning  

Ordförande genomför närvarokontroll och finner att det är 31 ledamöter 
närvarande.      

      

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige fastställer att mötet har 31 tjänstgörande ledamöter.      
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§ 24 Dnr 2024-00003  

Val av justerare  

 

Sammanfattning  

Till att justera dagens protokoll föreslås Lars Hein (SD) och Liselott Ljung 
(S).      

      

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att välja Lars Hein (SD) och Liselott Ljung (S) 
till att justera dagens protokoll.      
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§ 25 Dnr 2024-00007  

Godkännande av dagordning  

 

Sammanfattning  

Föreligger dagordning daterad 2024-0318. 

Som nytt ärende föreslår ordförande: 

Ärende 8 Avsägelse från Ola Nilsson (S) gällande uppdraget som suppleant 
i AB Bjuvsbostäder, AB Bjuvslokaler och AB Bjuvsfastigheter samt val av ny 
ersättare 

Ärende 9 Fråga från Ulrika Thulin (S) till kommunstyrelsens ordförande 
Mikael Henrysson (SD) angående fackförbundens lokaler 

Ärende 10 Anmälningar 
B: Yttrande från Bjuvs Handikappförening gällande införande av LOV 

C: Medborgarförslag assistans 

      

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att godkänna den föreslagna dagordningen 
med ordförandes förslag på ändringar.      
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§ 26 Dnr 2024-00114  

Upphandling och införande av personlig assistans 
enligt lagen om valfrihetssystem, LOV 

 

Sammanfattning  

Personer som har omfattande och varaktiga funktionsnedsättningar som 
innebär stort stödbehov kan ha rätt till insatsen personlig assistans. När 
insats beviljats väljer den enskilde hur, av vem och på vilket sätt som 
insatsen ska anordnas. 
 
Socialförvaltningen har gjort en utredning om att upphandla personlig 
assistans enligt lagen om valfrihetssystem, LOV. 

 
Socialnämnden beslutade 2024-02-29 § 23, att föreslå kommunfullmäktige 
besluta att upphandla och införa personlig assistans enligt lagen om 
valfrihetssystem, LOV. 
 

Beslutsunderlag kommunstyrelsens arbetsutskott 

Tjänsteskrivelse, Agneta Fristedt, 2024-02-29  
Socialnämnden, 2024-02-29, § 23 (med bilagor) 

 

Ärendet 

Den som är berättigad personlig assistans kan välja mellan privata 
anordnare såsom privata företag, kooperativ, eller välja att vara 
arbetsgivare till egna assistenter. I riket, liksom i Bjuvs kommun, har drygt 
70% av de assistansberättigade valt privat utförare. I Sverige finns det idag 
drygt 700 företag som bedriver personlig assistans och genom att 
kommunen upphandlar utförare som uppfyller kraven på kvalitet underlättas 
valen. 

Kommunen är vid en upphandling enligt LOV fortfarande ytterst ansvarig för 
kvalitetskrav, uppföljning och tillsyn av de upphandlade leverantörerna och 
har det yttersta ansvaret att säkerställa att den som har beviljats personlig 
assistans får den utförd och att samtliga krav ska vara uppfyllda under hela 
avtalstiden. Den ersättning som ges följer assistansersättningens 
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schablonbelopp och är lika för alla utförare. Assistansutförarna konkurrerar 
därför endast med kvalitet och tillgänglighet.  
 

Kommunen har också ansvar för att det finns ett alternativ även för den som 
inte gör ett aktivt val (icke-vals alternativ) och en upphandling av utförare 
skulle säkerställa att också detta alternativ är av hög kvalitet.  

Socialnämnden har idag ingen egen verksamhet för att verkställa personlig 
assistans för de invånare som väljer kommunen som anordnare, nämnden 
beställer detta uppdrag av Omsorg i Bjuv AB. 

En upphandling av utförare för personlig assistans kan också innebära att 
fler företag får möjlighet att utföra assistans genom Bjuvs kommun och den 
assistansberättigade får genom detta fler godkända utförare att välja mellan. 
 
I Bjuvs kommun har en majoritet av brukare med personlig assistans redan 
idag valt en privat utförare av tjänsten. 

En upphandling av den kommunala driften av personlig assistans skulle 
också innebära en positiv effekt på kommunens ekonomi motsvarande 5 
mkr med 2023 års förutsättningar. 

Kommunstyrelsens förvaltning har mot bakgrund av den utredning som 
socialförvaltningen redovisat inget att erinra mot socialnämndens förslag. 

 

Kommunstyrelsens förvaltnings förslag till beslut 

Kommunstyrelsens förvaltning föreslår kommunstyrelsens arbetsutskott 
föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta:  

- införa personlig assistans enligt lagen om valfrihetssystem, LOV 

 -att uppdra åt socialnämnden att ta fram ett förfrågningsunderlag, 
upphandla och genomföra införande av personlig assistans enligt lagen om 
valfrihetssystem, LOV. 

 

Yrkande 

Ulrika Thulin (S) följande: 

Avslag på förslaget i sin helhet. 

Att tillföra information i underlaget vad avser ekonomiska konsekvenserna i 
LSS-utjämningssystemet för den estimerade kostnadseffektiviseringen på 5 
miljoner. 

Liselott Ljung (S) yrkar bifall till Ulrika Thulins (S) yrkanden. 

Matthias Åkesson (M) och Jörgen Johnsson (M) yrkar bifall till 
förvaltningens förslag. 
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Ordförande yrkar avslag på Ulrika Thulins (S) yrkande om att tillföra 
information. 

 

Propositionsordning 

Ordförande ställer proposition på Ulrika Thulins (S) avslagsyrkade och 
förvaltningens förslag, och finner att arbetsutskottet beslutar enligt 
förvaltningens förslag. 

Ordförande ställer proposition på Ulrika Thulins (S) yrkande om att tillföra 
information och ordförandes avslagsyrkande, och finner att arbetsutskottet 
beslutar enligt ordförandes avslagsyrkande. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till kommunstyrelsens 
förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige besluta:  

- införa personlig assistans enligt lagen om valfrihetssystem, LOV 

 -att uppdra åt socialnämnden att ta fram ett förfrågningsunderlag, 
upphandla och genomföra införande av personlig assistans enligt lagen om 
valfrihetssystem, LOV. 

 
 

Reservation 

./. Ulrika Thulin (S) och Liselott Ljung (S) reserverar sig skriftligen till förmån 
för eget yrkande. 

 

Beslutsunderlag kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-03-06, § 23 
 

Yrkande 

Ulrika Thulin (S) följande: 

Avslag på förslaget i sin helhet. 

Att tillföra information i underlaget vad avser ekonomiska konsekvenserna i 
LSS-utjämningssystemet för den estimerade kostnadseffektiviseringen på 5 
miljoner. 

Att ta fram och redovisa risk- och konsekvensanalys på individnivå för 
respektive brukare. 
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Liselott Ljung (S), Anders Månsson (S), Maria Berglund (KD) och Bo Blixt 
(S) yrkar bifall till Ulrika Thulins (S) yrkanden. 

Baloo Engström (SD), Raymond Blixt (SD), Kalle Holm (SD), Jörgen 
Johnsson (M) och Matthias Åkesson (M) yrkar bifall till arbetsutskottets 
förslag. 

Ordförande yrkar avslag på Ulrika Thulins (S) yrkande om att tillföra 
information. 

 

Propositionsordning 

Ordförande ställer proposition på Ulrika Thulins (S) avslagsyrkade och 
arbetsutskottets förslag, och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt 
arbetsutskottets förslag. 

Ordförande ställer proposition på Ulrika Thulins (S) yrkande om att tillföra 
information och ordförandes avslagsyrkande, och finner att 
kommunstyrelsen beslutar enligt ordförandes avslagsyrkande. 

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta:  

- införa personlig assistans enligt lagen om valfrihetssystem, LOV 

 -att uppdra åt socialnämnden att ta fram ett förfrågningsunderlag, 
upphandla och genomföra införande av personlig assistans enligt lagen om 
valfrihetssystem, LOV. 

 
 

Reservation 

./. Ulrika Thulin (S), Liselott Ljung (S), Anders Månsson (S) och Bo Blixt (S) 
reserverar sig skriftligen till förmån för eget yrkande. 

./. Maria Berglund (KD) reserverar sig skriftligen till förmån för eget yrkande. 

 

Beslutsunderlag kommunfullmäktige 

Kommunstyrelsen, 2024-03-13, § 24 

 

Yrkanden 

Mikael Henrysson (SD), Matthias Åkesson (M), Kenneth Bolinder (SD) och 
Jörgen Johnsson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
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Krister Nilsson (C), Liselott Ljung (S), Ulrika Thulin (S), Anders Ljung (S), 
Viktoria Sjöstrand (V), Christer Landin (S), Anders Månsson (S) och Maria 
Berglund (SKD) yrkar avslag på kommunstyrelsens förslag. 

Anders Månsson (S) yrkar på återremiss med följande motivering: 

-Att tillföra information i underlaget vad avser ekonomiska konsekvenserna i 
LSS-utjämningssystemet för den estimerade kostnadseffektiviseringen på 5 
miljoner. 

-Att ta fram och redovisa risk- och konsekvensanalys på individnivå för 
respektive brukare. 

-Att göra risk- och konsekvensanalys för de anställda i förhållande till att 
Omsorg i Bjuv AB samtidigt lagt ett varsel på 20 årsarbetare. 

 

Propositionsordning 

Ordförande ställer proposition på om ärendet ska avgöras idag eller om det 
ska återremitteras, och finner att ärendet ska avgöras idag.     

 

Votering 

Votering begärs och ska genomföras. 

JA = ärendet ska avgöras idag 

NEJ = ärendet ska återremitteras  

 

Omröstningsresultat 

Omröstningen gav följande resultat vilket framgår av voteringslistan:  
./.      18 JA-röster och 13 NEJ-röster  

      

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att minoritetsåterremittera ärendet till 
kommunstyrelsen.  

 
 
Beslutet skickas till: 
Kommunstyrelsen 
Diariet 
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§ 27 Dnr 2023-00452  

Utökad borgensram för Sydvatten AB 
 

 

Sammanfattning  

Sydvattens styrelse beslutade den 19 oktober 2023 om att vid Sydvattens 
bolagsstämma 2024 föreslå beslut om utökad borgensram. Beslutet är en 
konsekvens av den tioårsplan bolaget följer vilket innehåller investeringar 
för 4,2 miljarder kronor. Senast ett beslut fattades om utökad borgensram 
var 2021. Den nu föreslagna borgensramen förväntas täcka bolagets 
lånebehov från 2024 till och med 2027. 
 
Nuvarande borgensram uppgår till 3 100 miljoner kronor. Bolagsstämman 
kommer att behandla frågan om utökat borgensåtagande för Sydvatten med 
1 100 miljoner kronor till en total borgensram om 4 200 miljoner kronor. 
Borgensåtagandet kommer att fördelas proportionerligt efter respektive 
kommuns ägarandel.  
 
Bjuvs kommun utökar sitt borgensåtagande med 19 000 000 kr. Det innebär 
det totala borgensåtagandet uppgår till 73 000 000 kr.  
   
 

Ärendet 

Sydvatten beskriver bakgrunden till behovet av ökad borgensram så här:  
 
Sydvatten har idag en borgensram på 3 100 miljoner och en skuldvolym om 
2 860 miljoner vid utgången av 2023. Sydvattens styrelse beslutade 19 
oktober 2023 att tillskriva ägarna om utökad borgensram med 1 100 
miljoner. Beslutet var en konsekvens av bolagets investeringsbudget. För 
att finansiera investeringsprojekten behöver Sydvatten ta upp lån och 
kommer då under 2024 att nå taket i nuvarande borgensram. En utökning 
av borgensramen med 1 100 miljoner till 4 200 miljoner förväntas täcka 
finansieringsbehovet av bolagets investeringar till och med 2027. Senast 
bolagets borgensram ökades var 2021, och då var förväntningen att 
borgensramen skulle täcka finansieringsbehovet till 2027. De orsaker som 
ligger bakom att behovet av en ökning av borgensramen kommit tidigare 
beskrivs nedan.  
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Beslutet om borgensram 2021  
Beslutet om en ökning av borgensramen fattades av Sydvattens årsstämma 
28 maj 2021 efter att Sydvattens styrelse den 3 februari 2020 fattat beslut 
om att tillskriva ägarna om utökningen. Till grund för skrivelsen var budget 
och flerårsplan 2020–2029 och preliminär budget och flerårsplan 2021–
2030. Investeringsvolymen för hela planperioden uppgick till 2 986 miljoner 
varav perioden 2020–2027 uppgick till 2 050 miljoner fördelat per år enligt 
tabell nedan:  
 

 
 
 
Investeringsvolymerna i investeringsplanen var som störst 2021–2022 för 
att sedan minska till lägre nivåer 2024–2027, vilket medförde att 
investeringarna under dessa år skulle finansieras fullt ut med internt 
genererade medel, varför ingen utökning av skuldvolymen planerades 
förrän 2028.  
 
Budget 2024 med flerårsplan 2025–2033  
Sedan 2020 har Sydvattens investeringsplan succesivt ökat i volym. I 
budget 2024 med flerårsplan 2025–2033 som antogs av Sydvattens styrelse 
19 oktober 2023 uppgår den totala investeringsvolymen för planperioden till 
4 209 miljoner. Utfall och budget för perioden 2020–2027 uppgår till 3 312 
miljoner fördelat per år enligt tabell nedan:  
 

 
 
Den totala investeringsvolymen för perioden har ökat och investeringsvoly-
merna är på en hög nivå under samtliga år. För att finansiera investeringar 
kommer skuldvolymen att öka kontinuerligt varje år.  
 
Orsaker till ökningen  
Som framgår ovan har investeringsvolymen för åren 2020–2027 ökat, och 
därmed även upplåningsbehovet, sedan förra beslutet om en ökning av 
borgensramen initierades av Sydvatten. Den ökade investeringsvolymen 
består av flera faktorer.  
 
Under åren som gått sedan investeringsbudgeten för 2020–2029 beslutades 
har samhällsekonomin drabbats av både pandemi och krig som bland annat 
kraftigt påverkat prisutvecklingen inom entreprenader. Den genomsnittliga 
ökningen av entreprenadindex sedan 2018 uppgår till 60 %. Det är också 
ofta svårt att sätta budgetar i tidigt skede. Sydvattens anläggningar är ofta 
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unika gällande dimension och utförande. Ofta uppstår även en komplexitet 
vid anslutning av nya anläggningar till äldre befintliga som är svår att 
förutse. Det är därför svårt att hitta relevanta referensobjekt. I takt med att 
förstudier och projektering fortlöper blir bilden allt tydligare. En projekt-
budget som påverkats av båda dessa effekter är Pumpstation Stehag som 
budgeterades till 170 miljoner 2018, och nu förväntas kostnaden för 
projektet bli cirka 280 miljoner.  
 
Det har även tillkommit projekt under de år som gått sedan 2020. I takt med 
att vi bygger ut nya anläggningar kan stora renoveringsprojekt av befintliga 
anläggningar påbörjas. Ett projekt som tillkommit sedan 2020 är 
Vombledning 1 och 2 som kommer att genomgå omfattande renoveringar 
2025–2026 till en kostnad om 130 miljoner. Vombledning 1 och 2 har varit i 
drift sedan 1940- och 50-talet, först nu kommer vi ha möjlighet att 
genomföra ett omfattande underhåll.  
 
Våra anläggningar är gamla, när vi bygger nya anläggningar i anslutning till 
befintliga behöver vi ofta genomföra stora underhållsinsatser. Anlägg-
ningarnas natur är ofta också av den karaktär att det är först när 
underhållsarbetet påbörjats och man gräver fram anläggningsdelarna som 
man fullt ut kan avgöra vad som ska göras och vad det kostar. I samband 
med byggandet av en UV-anläggning på Vombverket uppgick projekt-
relaterade underhållskostnader till drygt 30 miljoner. Vi lägger väldigt stora 
summor på underhåll av våra anläggningar som ofta är 60–70 år gamla, 
vilket dock är betydligt mer ekonomiskt och hållbart än att bygga nya.  
 
Det går i flera fall inte att peka på endast en av ovanstående faktorer för att 
förklara ökningen, oftast är det en kombination av flera. Uppskattningsvis 
fördelas faktorerna för volymökningen för perioden 2020–2027 med ökade 
kostnader 40 %, nya projekt 30 % och underhållskostnader 30 %.  
 
Framtida utveckling  
Som beskrivits ovan är Sydvattens investeringsverksamhet behäftad med 
en hög grad av osäkerhet. Planeringen och genomförande sker under långa 
tidsperioder, anläggningarna är ofta unika i sitt slag och våra befintliga 
anläggningar är gamla och behöver bytas ut. Ökningen av 
investeringsbudgeten har skett succesivt under de senaste åren då vi 
löpande uppdaterar våra planer i takt med att utrednings- och 
projekteringsarbetet fortskrider och när vi har framdrift i entreprenaderna. 
Denna osäkerhet är en del av verksamhetens logik och går inte att 
eliminera. Vi kommer dock att fortsätta utveckla vårt planeringsarbete och 
på så sätt fånga upp och visualisera delar av denna osäkerhet i kommande 
budgetar och prognoser. Sydvatten driver stora regionaltekniska 
anläggningar. Att underhålla och utveckla dessa kräver stora resurser men 
det är också effektivt. Det vi bygger kommer att användas av över en miljon 
invånare i våra ägarkommuner under en lång tid framöver. 
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Beslutsunderlag kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-03-06, § 24 
 

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta 
 
att Bjuvs kommun utökar sitt borgensåtagande avseende utlåning till 
Sydvatten AB med 19 000 000 kronor till totalt 73 000 000 kronor. 
   
   

Beslutsunderlag kommunfullmäktige 

Kommunstyrelsen, 2024-03-13, § 24 

 

      

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar 
 
att Bjuvs kommun utökar sitt borgensåtagande avseende utlåning till 
Sydvatten AB med 19 000 000 kronor till totalt 73 000 000 kronor. 
   

 
 

Beslutet skickas till: 
Sydvatten AB 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
Ekonomiavdelningen 
Diariet 
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§ 28 Dnr 2024-00068  

Barnrättspolicy för Bjuvs kommun 

 

Sammanfattning  

Förenta Nationernas, FN:s, konvention om barnets rättigheter, 
barnkonventionen, godkändes av Sverige år 1989 och består av 54 artiklar, 
varav de första 42 artiklarna är svensk lag sedan 1 januari 2020. 

Alla under 18 år betraktas som barn i enlighet med barnkonventionen och 
barns rättigheter ska beaktas i alla offentliga verksamheter. 

För att tydliggöra att alla verksamheter i Bjuvs kommun har samma 
grundläggande syn på hur vi beaktar barns rättigheter i alla beslut som 
direkt eller indirekt påverkar barn föreslås en barnrättspolicy för Bjuvs 
kommun. 

 
 

Ärendet 

Utifrån att barnkonventionen är svensk lag ska barnrättsperspektivet vara 
en självklarhet vid beslut och åtgärder som rör barn. Barns bästa ska sättas 
i centrum och barnen ska erbjudas ökad delaktighet. Det är ett uppdrag för 
all kommunal verksamhet och medför att konventionen ska genomsyra alla 
beslut i Bjuvs kommun och dess bolag. För att bedriva ett hållbart 
framgångsrikt barnrättsarbete, där barns möjligheter att vara delaktiga i 
frågor som berör dem stärks, behöver kommunen arbeta strategiskt och 
långsiktigt. Kommunstyrelsens förvaltning har för att underlätta arbetet med 
barnrätten i Bjuvs kommun därför tagit fram ett förslag på en barnrättspolicy 
för Bjuvs kommun. 
 
Barnrättspolicyn är ett styrdokument som riktar sig till alla anställda i Bjuvs 
kommun, kommunala bolag och förtroendevalda och alla verksamheter har 
ett ansvar för att tillämpa barnkonventionen inom ramen för sitt uppdrag.   
 
Varje beslut ska föregås av en bedömning om beslutet berör barn och om 
barns rättigheter tillvaratagits i enlighet barnkonventionen. Med barn avses 
flickor, pojkar och barn med könsöverskridande identitet/uttryck mellan 0 till 
18 år. För att få hjälp med det arbetet har kommunstyrelsens förvaltning 
tagit fram ett stödmaterial utifrån barnombudsmannens (BO:s) modell för 
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prövning av barnets bästa, Stödmaterial för prövning av barnets bästa med 
en bilaga som syftar till att ta fram ett verksamhetsanpassat stödmaterial, 
samt en Power Point presentation, Barnrätt i Bjuvs kommun och i vår 
verksamhet, med genomgång av BO:s modell för prövning av barnets bästa 
med workshop-övningar som leder fram till ett verksamhetsanpassat 
stödmaterial. 
Barnrättspolicy samt stödmaterial har varit på tjänstemannaremiss till Bjuvs 
kommuns ledningsgrupp som ställer sig positiva till underlaget. 
 

 

Beslutsunderlag kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-03-06, § 25 
 

 

Redaktionell ändring 

Förslag till beslut kompletteras med ”..att gälla för samtliga nämnder, 
förvaltningar och helägda samt majoritetsägda kommunala bolag…” 

 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att 
 
anta Barnrättspolicy, version 1.0, för Bjuvs kommun att gälla för samtliga 
nämnder, förvaltningar och helägda samt majoritetsägda kommunala bolag, 
från med att beslutet vunnit laga kraft. 
   
   

Beslutsunderlag kommunfullmäktige 

Kommunstyrelsen, 2024-03-13, § 26 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att 
 
anta Barnrättspolicy, version 1.0, för Bjuvs kommun att gälla för samtliga 
nämnder, förvaltningar och helägda samt majoritetsägda kommunala bolag, 
från med att beslutet vunnit laga kraft. 
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Beslutet skickas till: 
Kansliavdelningen 
Samtliga nämnder och bolag 
Diariet 
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§ 29 Dnr 2024-00069  

Förslag på justering av måltidsabonnemang 

 

Sammanfattning  

Socialnämnden beslutade 2024-01-25, § 8, att föreslå kommunfullmäktige 
besluta godkänna justering av avgiften för måltidsabonnemang i särskilt 
boende från 100 kr/dygn till 130 kr/dygn att börja gälla från den 1 april 2024.   

I kommunen erbjuds tjänster och insatser inom vård- och omsorg där det 
tas ut en omsorgsavgift. En avgift som inte innefattas i maxtaxan är avgiften 
för måltider på särskilt boende inom äldreomsorgen och som senast höjdes 
2011. Socialförvaltningen föreslår nu att avgiften för måltiderna inom vård- 
och omsorg justeras från 100 kr/dygn till 130 kr/dygn. 
 

Beslutsunderlag kommunstyrelsen arbetsutskott 

Tjänsteskrivelse, Susan Elmlund, 2024-02-22  
Socialnämnden, 2024-01-25, § 8 (med bilaga) 
Protokollsutdrag KHR och KPR 

 

Ärendet 

Den avgiften som idag gäller för maten på särskilda boende beslutades 
senast av dåvarande vård- och omsorgsnämnden 2011. Efter detta har inte 
avgiften räknats upp i takt med prisökningarna och förslag föreligger nu om 
att justera avgiften för kost i särskilt boende till 130 kr/ dygn vilket motsvarar 
3900 kr/ månad.  

En uppräkning sedan 2011 motsvarar en kostnadsökning enligt SCB med 
29,63% vilket på 100 kr blir 129,63 kr som avrundats till 130 kr. 

Information om justeringen lämnas till KPR/KHR vid sammanträdet den 8 
februari 2024. 

Kommunala Handikapprådet (KHR) och Kommunala Pensionärsrådet 
(KPR) har inget att erinra mot förslaget. 

Kommunstyrelsens förvaltning har inget att erinra mot förslaget. 
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Kommunstyrelsens förvaltnings förslag till beslut 

Kommunstyrelsens förvaltning föreslå kommunstyrelsens arbetsutskott 
föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige besluta att:  

godkänna justering av avgiften för måltidsabonnemang i särskilt boende 
från 100 kr/dygn till 130 kr/dygn att börja gälla från den 1 april 2024.  

 

Ordförandes förslag 

Ordförande föreslår att förslag till beslut kompletteras med följande: 
 
samt att socialnämnden årligen ska justera den antagna avgiften utifrån 
konsumentprisindex (KPI) med start år 2025. 

 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts förslag till kommunstyrelsens 
förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen föreslå 
kommunfullmäktige besluta att:  
 
godkänna justering av avgiften för måltidsabonnemang i särskilt boende 
från 100 kr/dygn till 130 kr/dygn att börja gälla från den 1 april 2024,  
 
samt att socialnämnden årligen ska justera den antagna avgiften utifrån 
konsumentprisindex (KPI) med start år 2025. 
 
 

Beslutsunderlag kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsens arbetsutskott, 2024-03-06, § 26 
 
 

Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktiges beslut 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att:  
 
godkänna justering av avgiften för måltidsabonnemang i särskilt boende 
från 100 kr/dygn till 130 kr/dygn att börja gälla från den 1 april 2024,  
 
samt att socialnämnden årligen ska justera den antagna avgiften utifrån 
konsumentprisindex (KPI) med start år 2025. 
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Beslutsunderlag kommunfullmäktige 

Kommunstyrelsen, 2024-03-13, § 27 

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att:  
 
godkänna justering av avgiften för måltidsabonnemang i särskilt boende 
från 100 kr/dygn till 130 kr/dygn att börja gälla från den 1 april 2024,  
 
samt att socialnämnden årligen ska justera den antagna avgiften utifrån 
konsumentprisindex (KPI) med start år 2025. 
 
 

 

Beslutet skickas till: 
Socialnämnden 
Ekonomiavdelningen 
Diariet 
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§ 30 Dnr 2024-00132  

Avsägelse från Ola Nilsson (S) gällande uppdraget som 
suppleant i AB Bjuvsbostäder, AB Bjuvslokaler och AB 
Bjuvsfastigheter samt val av ny suppleant 

 

Sammanfattning  

Ola Nilsson (S) har 2024-03-22 inkommit med avsägelse gällande 
uppdraget som suppleant i AB Bjuvsbostäder, AB Bjuvslokaler och 
Bjuvsfastigheter. 

Som ny suppleant föreslås Alf Nilsson (S).      

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att befria Ola Nilsson (S) från uppdraget som 
suppleant i AB Bjuvsbostäder, AB Bjuvslokaler och Bjuvsfastigheter, 

Samt att välja Alf Nilsson (S) som ny suppleant i AB Bjuvsbostäder, AB 
Bjuvslokaler och Bjuvsfastigheter. 

 

 

Beslutet skickas till: 
Ola Nilsson (S) 
Alf Nilsson (S) 
Berörda bolag 
Kommunsekreterare 
Diariet 
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§ 31 Dnr 2024-00136  

Fråga från Ulrika Thulin (S) till kommunstyrelsens 
ordförande Mikael Henrysson (SD) angående 
fackförbundens lokaler 

 

Sammanfattning  

Ulrika Thulin (S) har lämnat in en fråga till kommunstyrelsens ordförande 
Mikael Henrysson (SD) angående fackförbundens lokaler. 

Mikael Henrysson (SD) besvarar frågan. 

Ulrika Thulin (S) tackar för svaret.  

      

      

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar, efter avslutad debatt, att frågan ska anses 
vara besvarad. 

 

 

Beslutet skickas till: 
Diariet      
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§ 32 Dnr 2024-00056  

Information från revisionen  

 

Sammanfattning  

Revisionens ordförande Rune Ahlberg informerade kommunfullmäktige om 
den granskning som genomförts av E&Y på uppdrag av lekmannarevisionen 
gällande ekonomiuppföljning i kommunstyrelsen och nämnderna.      

      

 

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att tacka för informationen. 

 

 

 

Beslutet skickas till: 
Revisionen 
Diariet      
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§ 33 Dnr 2024-00009  

Anmälningar  

 

 

A)  KS 2024-00123 
Meddelande om avflyttad ledamot i kommunfullmäktige (8507-2024-1) 
Michael Sörensen (SD) 
 

B) KS 2024-00114 
Yttrande från Bjuvs Handikappförening gällande införande av LOV 
 

C) KS 2024-00138 
Medborgarförslag assistans 
 

      

Kommunfullmäktiges beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att anmälningarna är anmälda och att 
medborgarförslaget överlämnas till kommunstyrelsen för hantering i 
samband med minoritetsåterremissen av  
§ 26.  
Det kommer inte att hanteras som ett medborgarförslag då det inte uppfyller 
kriterierna för medborgarförslag. 

      

 
Beslutet skickas till: 
Kommunsekreterare 
Diariet 
 

 



  Röst 

20:05:35 — 4. Upphandling och införande av personlig assistans enligt lagen om 
valfrihetssystem, LOV 
Avgöra idag = JA 
Återremiss = NEJ[1/3] 
 
Resultat 

 Ja 18 
 Nej 13 
 Ej röstat 0 

 

1 Pia Trollehjelm (SD) Ja 

2 Mikael Henrysson (SD) Ja 

3 Kenneth Bolinder (SD) Ja 

4 Kalle Holm (SD) Ja 

5 Raymond Blixt (SD) Ja 

6 Bengt Gottschalk (SD) Ja 

7 Christel Hedlund (SD) Ja 

8 Lisbeth Madsen (SD) Ja 

10 Baloo Engström (SD) Ja 

11 Benny Trollehjelm (SD) Ja 

13 Sven-Ingvar Blixt (SD) Ja 

14 Matthias Åkesson (M) Ja 

15 Ann-Charlotte Hammar Johnsson (M) Ja 

17 Andrej Schönbäck (M) Ja 

18 Jörgen Johnsson (M) Ja 

201 Lars Hein (SD) Ja 

202 Claes Osslén (SD) Ja 

208 Linda Helgesson Farrelly (M) Ja 

19 Ulrika Thulin (S) Nej 

20 Anders Månsson (S) Nej 

21 Liselott Ljung (S) Nej 

22 Christer Landin (S) Nej 

23 Madeleine Landin (S) Nej 

25 Terhi Laine (S) Nej 

26 Bo Blixt (S) Nej 

28 Kai Christiansen (S) Nej 

29 Viktoria Sjöstrand (V) Nej 

30 Krister Nilsson (C) Nej 

31 Maria Berglund (KD) Nej 

211 Inga Bakken (S) Nej 

212 Anders Ljung (S) Nej 
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